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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Jennie Nilsson (S)

2018/19:15 Godkännande av vapen 

Naturvårdsverkets uppgift är att i vapenfrågor avgöra om ett jaktmedel kan 
avliva ett vilt på ett sätt som inte utsätter viltet för onödigt lidande. 
Naturvårdsverket ska också bland annat bedöma om det går att jaga på ett 
säkert sätt med de jaktmedel som är tillåtna vid jakt. Naturvårdsverket bedömer 
också utseende, piplängd med mera.

Dessa föreskrifter ska sedan polisen följa i sitt arbete med att lämna ut 
vapenlicenser.

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Jennie Nilsson:

 

Avser statsrådet att ta bort delar av de uppgifter som Naturvårdsverket har i dag 
angående vapen och deras utseende och flytta dessa uppgifter till 
Polismyndigheten?

………………………………………

Sten Bergheden (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2019-01-23
Besvaras senast
2019-01-30 kl. 12.00


